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 Včera si  krajský radní pro zemědělství a životní prostředí Jaroslav Podzimek a náměstek
libereckého primátora Milan Šír prohlédli  Vratislavický pivovar, (dříve pivovar Hols), známý
výrobou piva značky Konrad. Hosty všemi výrobnami piva provedl ředitel Petr Hostaš.

V závěru návštěvy krajský radní a náměstek primátora navštívili také expozici Autromuzea,
které sídlí v prostorách pivovaru, kde je provedl jednatel Zbyněk Najman.

„Potěšilo mě, že navzdory krizi se soukromému českému pivovaru daří i letos zvyšovat výrobu. Je
dobře, když se česká firma proniká  díky rostoucímu odbytu do zahraničí,“ komentoval ředitelovy
informace Jaroslav Podzimek, který ochutnal i nové pivo Reichenberger, které přijde již brzy na
trh.

„Zaujala mě i myšlenka nazvat pivo sladovým vínem, což by znamenalo pro malé pivovary neplatit
spotřební daň, a snížit tak náklady na výrobu. Tak jako to platí v evropské unii pro vinaře,“  doplnil.

V expozici Automuzea ve Vratislavicícch, která se hlásí k odkazu místního rodáka konstruktéra
Ferdinanda Porscheho, si návštěvníci prohlédli vystavené motocykly i automobily.

„Oceňuji zejména osvětovou práci lidí, kteří se na činnosti automuzea  bezplatně a s nadšením
podílejí. Takové muzeum město potřebuje,“ podotkl krajský radní, kterého jako resortního šéfa
zemědělství velice zaujal třicet let starý prototyp malého traktoru Škoda, který však bohužel
nikdy mezi zemědělce nevyjel.

„Chceme k aktivitě a krásné rukodělné práci při rekonstrukci starých vozidel přitáhnout také mladé
lidi. Může to pro ně být zajímavý koníček na celý život,“ doplnil Zbyněk Najman.


